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PUNT 2           

Agendacommissie - besluitenlijst 

Nummer:   32 
Datum en tijd:   dinsdag 11 maart 2025, 19:30 uur 
Plaats:  Damwâld, kamer L 
Voorzitter:  SL   H. Zwart (HZ) 
Leden:  CDA  H. Visser (HV) 
  FNP  Joh. Postma (JP) 

GBD  J. Jager (JJ)  
CU  Th. Smit-de Vries (TS) 
SGP  Sj. Jacobsen (SJ) 

Adviseur:   R. Dijksterhuis (RD)  
Griffie / notulist:  J. Alkema  
 
Nr Onderwerp Besluit 

1.  Opening en 
vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. Dhr. Postma vervangt dhr. Van der 
Ploeg namens de FNP, dhr. Jacobsen vervangt dhr. Kooistra namens de SGP. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Besluitenlijst 11 
februari 2025 

Tekstueel: JJ wil graag dat bij punt 3, nr. 23 de tekst wordt aangepast: drie 
maanden vertragen is wat hem betreft onacceptabel. 
Inhoudelijk: punt 3, nr. 25: RD geeft aan dat de beantwoording van de vragen 
van GBD over de verordening godsdienstonderwijs wel is besproken in het 
college. Er zal navraag worden gedaan over de stand van zaken. 
De  besluitenlijst wordt daarmee gewijzigd vastgesteld. 

3 Overzicht 
schriftelijke vragen  

23- Fairtrade: de beantwoording zit in de overdracht van vandaag. JJ vindt het 
bijzonder dat al enkele dagen eerder een stellig bericht naar buiten is gebracht 
via Facebook, zonder dat de raad was geïnformeerd; 
25- verordening godsdienstonderwijs: dit wordt nagevraagd (zie punt 2); 
29- De Frosk: JP vraagt hiernaar, de termijn loopt af op 19 maart verwacht 
wordt dat deze termijn wordt gehaald. 
Het overzicht wordt daarmee vastgesteld.  

4. Extern ingekomen 
stukken 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
Het overzicht wordt daarmee vastgesteld.  

5. Intern ingekomen 
stukken 

168 en 176: JJ vraagt waarom de brieven nu binnenkomen, terwijl het gaat om 
subsidies over 2023? RD legt uit dat het gaat om vastgestelde jaarstukken over 
2023 van de Bibliotheken Noord Friesland en Cultuurcentrum De Wâldsang, 
waaruit blijkt dat de respectievelijke subsidies zijn toegekend conform besluit. 
171- aanbesteding MFC Feanwâlden: in april komen de scenario’s in de raad.  
175- raadsbrief Damwâld-kom: de brief gaat in op de stand van zaken. Uit de 
brief leest HV dat de grondruil waarschijnlijk een collegebevoegdheid is, maar 
het staat hem bij dat eerder is toegezegd dat het college hierover nog langs de 
gemeenteraad zou komen en vraagt of de andere fracties dat nog weten. Er is 
wat twijfel, HV weet voldoende. 
Het overzicht wordt ongewijzigd vastgesteld.  

6 
Agendering stukken 
vanuit college, raad 
en griffie 

• Haalbaarheidsonderzoek De Frosk: HV verzoekt de raad inzage te geven in 
de achterliggende financiële stukken, met name de grondexploitatie, en 
deze informatie uiterlijk volgende week woensdag (19 maart) beschikbaar 
te stellen. CDA wil daar graag zicht op hebben. RD: die informatie is 
vertrouwelijk (kan achter slotje). Lukt het niet om dit voor de deadline aan 
te leveren, dan stelt HV voor het punt te verdagen naar een latere 
raadsvergadering. HZ geeft aan dat Sociaal Links wel graag z.s.m. wil 
bouwen op het terrein van De Frosk. RD zet de vraag uit. 
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• GMP: HV stelt voor dergelijke investeringen (het gaat om 2 ton) te 
betrekken bij de perspectiefnota? JJ geeft aan dat het om incidenteel geld 
gaat, maar is wel eens dat het niet heel inzichtelijk is qua financiën en de 
effecten op de langere termijn. Dat zou uitgebreider in het RV kunnen 
worden beschreven. 

• Vaststelling Plan van aanpak Lyts wenjen Dantumadiel conform voorstel.  
De agendering wordt daarmee ongewijzigd vastgesteld. 

7 Vaststellen agenda 
25 maart 2025  De agenda wordt met ongewijzigd vastgesteld.  

8 Lijst bijeenkomsten 
raad 

13 maart gaat de informatieavond Trainee Programma niet door. RD merkt op 
dat er in het college een afweging moet worden gemaakt voor de 
perspectiefnota.  
18 maart is er geen hoorzitting; de auditcommissie gaat wel door. HV zorgt 
mogelijk voor vervanging bij de audit, evenals TS.  
De lijst wordt hiermee vastgesteld.   

9. Overzicht van 
aangenomen moties 

13-    Woonthermometer: deadline ontbreekt. JJ merkt op dat er wordt  
          gevraagd om het mee te nemen in het Programma Volkshuisvesting:  
          daarmee is dat de deadline: 18 november 2025 (voor de laatste 
          agendacommissie van 2025) 
180-  Motie staat op 22 april 
Het overzicht wordt aldus vastgesteld.  

 
    
 
 

Overzicht gedane 
toezeggingen 

108- geboortbos is vandaag afgehandeld 
138- integrale aanpak en betrekken ouders bij veiligheid: vandaag een brief bij 
interne ingekomen stukken; het college komt hier volgende maand terug aldus 
RD.  
4- De Bosk fase II: HV komt terug op de in de raad besproken toezegging, 
waarbij de formulering in de raad breder was dan hier beschreven op de lijst. Hij 
verwacht dat de tekst op het overzicht wordt aangepast. De wethouder heeft in 
de laatste vergadering toegezegd dat er vóór de volgende vergadering een 
reactie komt waarin het college ingaat op de feitelijkheden. HV zou dat graag 
uiterlijk 19 maart willen ontvangen.  
RD reageert, dat het een verschil van interpretatie is. HV wil dit nog wel eens 
bespreken in het Presidium. Geconstateerd wordt dat het college eigenaar is 
van de gedane toezegging. De griffie wordt verzocht de tekst van de toezegging 
aan te passen.  
134- sporthalbeheer: JJ vraagt naar de voortgang. De toezegging in 2023 
gedaan. Intussen zitten nu weer 2-3 maanden voor de aanbesteding en heeft de 
raad nog geen voorstel gezien. JJ geeft aan dat de termijn binnenkort afloopt 
(Q1 2025); haast is geboden. RD zal de portefeuillehouder hierop wijzen.  
Het overzicht wordt daarmee gewijzigd (tekst nr. 4) vastgesteld.  

11 
Overige 
onderwerpen: VNG-
congres 

a- Vergaderingen in april  
Door een advies van OCW op de meivakantie, komt de geplande 
vergadering van 22 april mogelijk in de meivakantie terecht. JJ geeft aan dat 
zeker twee raads-leden van GBD dan op vakantie zijn. Op de agenda van 22 
april staat ook de overhandiging van de profielschets nieuwe burgemeester 
aan de CdK gepland. Na kort overleg wordt besloten in de agendacommissie 
van 8 april a.s. te kijken hoeveel punten er zijn, en dan te besluiten om evt. 
uit te wijken naar 6 mei. Waar het de overhandiging  van de profielschets 
betreft, deze zou los van de keuze op 8 april wel op 22 april door kunnen 
gaan; evt. zou er aansluitend aan de overhandiging dan een hoorzitting 
gepland kunnen worden. Het punt schuift door naar de volgende 
Agendacommissie. 
 

b-    Onderwerpen voor Dantumadiel yn byld 
        Gevraagd wordt naar input voor de komende afleveringen.  
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Genoemd worden: 
- Hoe loopt een raadsvergadering: procesmatig van raadsvoorstel tot een 

besluit;  
- de profielschets (er is al eerder gesproken over de vertrouwenscommissie, 

dus wellicht wat overdadig);  
- werkbezoek: (bijv. meelopen met de BOA’s); 
- verkiezingen;  
- 25 maart meeloop dag stagiaires vanuit het MBO. Opnames zouden dan 

snel moeten worden ingepland. 
De suggesties worden doorgegeven aan de werkgroep. 

 Wat verder ter tafel 
komt / Sluiting 

• GBD komt met een motie vreemd 
• HV zou evt. graag de raadsbrief die verwacht wordt over toezegging 4 

(de Bosk) willen agenderen; een brief die nog niet binnen is, kan niet 
worden geagendeerd. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:29 uur.  
 
JA (versie 13-03-2025) 
 


